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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Miért nem érhető el hónapok óta a Támogatás Nyilvántartó Rendszerszer a BGA Zrt.

honlapján?”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Bethlen Gábor Alapról szóló törvény tárgyalása során, majd azt követ ően is számos

alkalommal kihangsúlyozta a Kormány, hogy a Szül őföld Alapnál sokkal tisztességesebb ,

átláthatóbb és ellenőrizhetőbb rendszert szeretnének alkotni . Másfél év tapasztalata alapján

kijelenthető, hogy ennek a fordítottja valósult meg .

Önök az ellenzék és az érintett külhoni magyar szervezetek számára nemcsak a

döntéshozatali folyamatokban való legalább minimális részvétel lehet őségét zárták ki, hanem

a támogatáspolitikával kapcsolatos folyamatok és döntések ellen őrzését is akadályozni ,

ellehetetleníteni próbálják. Eközben világossá vált, hogy a Nemzetpolitikai Államtitkárság ,

valamint a BGA Zrt. képtelen normálisan ellátni a feladatát, és a többmilliárdos támogatás i

rendszert megfelelően működtetni .



Ennek, valamint a rendszer átláthatatlanságának és ellen őrizhetetlenségének újabb

ékes példája az a tény, hogy a BGA Zrt . honlapján hónapok óta nem elérhető a Támogatás

Nyilvántartó Rendszer. Erről 2012. május 24-én írásban is tájékoztattam Dr . Lélfai Koppány

Vezérigazgató Urat, kérve tő le a nyilvánosság miel őbbi helyreállítását . Miután változás nem

történt, ezen kérésemet a BGA Zrt . irodájában 2012 . május 31-én történt látogatásomkor

szóban is jeleztem Dr. Ambrus Sándor Igazgató Úrnak és Mihály Erzsébet Igazgató

Asszonynak is . Azóta ismét eltelt két hét, de a kérdéses menüpont továbbra is elérhetetlen .

Az Alap nyilvánosságának és működése átláthatóságának ilyen szintű korlátozását

felháborítónak és minősíthetetlennek tartom. Elfogadhatatlan számomra továbbá, hogy a BGA

Zrt. vezetői irányába kétszeresen is tett kérésem ellenére három hét alatt sem történt a

támogatások nyilvántartásának nyilvánosságával kapcsolatban változás . Hozzátéve

mindehhez, hogy a vonatkozó törvényben rögzített május 31-i határidőig nem került a
Parlament elé az Alap működéséről szóló beszámoló, a BGA Zrt . kapcsán a Kormány

végképpen elvesztette szavahihetőségét!

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Miért nem érhető el hónapok óta a Támogatás Nyilvántartó Rendszerszer a BGA

Zrt. honlapján?

Kik a felelősei e súlyos mulasztásnak ?

Milyen személyi konzekvenciákat kíván megállapítani Őn az ügy kapcsán ?

Nem gondolja-e Miniszter Úr, hogy az Alap szakszerű és átlátható működéséről

mondott szavai a fent leírtak miatt hiteltelenné váltak ?

Kérem, szíveskedjen eltekinteni attól, hogy megnyugtat, és jelzi, hogy a rendszer má r

elérhető . Kérdésem a jelenre, illetve az elmúlt hónapokra vonatkozik !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. június 13 .
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